
Ordförande har ordet.
Medlemmar i Tångeråsa ÄSO
Jaktsäsongen 2012 – 13 har börjat. Det blir ett jaktår med många förändringar. Vi har ett nytt 
regelverk att följa då det gäller älgjakten, en ny älgskötselplan har utarbetats och vi kommer 
att vara ett betydligt större älgskötselområde med fler medlemmar.
Fakturan på medlemsavgiften har sänts ut till alla medlemmar , såväl gamla som nya. Ingen 
förändring har skett i principen för beräkningen av medlemsavgiften.
Det är viktigt att alla betalar omgående för att undvika extra arbete med 
betalningspåminnelser etc.
De nya reglerna för älgjakten gör att Länsstyrelsen ligger efter med såväl beslut som 
handläggning i älgjaktsfrågor. Detta får vi nog acceptera under innevarande år.
Vi har dock fått muntliga besked från Länsstyrelsen i de viktigaste frågorna.
Flera nya jaktlag har ännu inte fått officiella beslut om de blivit anslutna till 
älgskötselområdet, men våra förhandsbesked säger att allt skall vara klart  i god tid innan 
älgjakten.
En ny älgskötselplan för den kommande 3-årsperioden, har utarbetats av styrelsen och 
lämnats in till Länsstyrelsen. Inte heller i det fallet har vi fått något beslut.  Det kommer 
troligen i mitten av augusti.
Beslut om älgtilldelningen kommer, som vanligt, att tas på medlemsmötet i september.
Vi arbetar kontinuerligt för att förbättra och förenkla kommunikationen med medlemmarna. 
Mail är vårt viktigaste media f n, men vår sekreterare Karl-Johan arbetar med att bilda en 
SMS-grupp för hela älgskötselområdet, och därför är det viktigt att alla jaktlag lämnar in E-
postadress och mobilnummer till Carl-Johan,  gällande  någon kontaktman i jaktlaget.
Vi har krav på oss att rapportera jakthändelser till bla jägarförbundet och länsstyrelsen, 
kontinuerligt, vilket kräver ständigt god kommunikation.

Roland Karlsson


